

Dear Friends and Family,

We are so excited to be going to Taiwan again this summer to continue the work God began over 10 years ago! It is amazing to think about our early VBS camps, and how it has grown and evolved into the English & Character camp ministry we have today. Whether you have supported us for years or are hearing about us for the first time, we hope that you will partner with us this summer as we continue to proclaim the good news in Taiwan together!

What is Taiwan West Coast Missions?

Our ministry pairs U.S. teachers with local Taiwanese coworkers to share the gospel through teaching “(UN)Conditional Love” English & Character camps in the summer. Additionally, we have year-round community centers that work in partnership with local churches as a platform to continue our engagement with the community and build Christ-centered friendships with our students and their families. The vision is to see an entire generation of young people hear and receive the gospel in their hearts and for the church in Taiwan to experience a youth revival, starting with the West Coast.

Why the West Coast?

The west coast area is home to a majority of the most unreached & unengaged people groups (UUPG) in Taiwan, and it is also where the annual Mazu pilgrimage takes place. As our camps have expanded, it is clear that God has been leading us along this route of spiritual darkness, calling us to help pave the way and empower local churches to enter in and establish spiritual "lighthouses" for these communities.

How can I help?

Pray: 1 Thess 5:16-18 “Rejoice always, pray continually, give thanks in all circumstances” We covet your prayers! Please follow us at www.shine4taiwan.org to subscribe to our newsletter and get the latest updates on our ministry. This is a spiritual battle we are entering, and we couldn't do it without the support of our prayer warriors behind us all the way!

Send: Although we've managed to cut down our living costs to the bare minimum, travel cost continues to be a burden for many of our team members. Additionally, we want to bless our students with the best materials and resources for our camps, all of which cost money! Would you prayerfully consider contributing financially to our mission?

You can donate via our gofundme campaign: [taiwan-missions-2019](#) or via checks made payable to FECSGV (memo: LMF-Taiwan Mission). Alternatively you can come support us our night market FUNdraiser on June 22nd for a night of good food, games, and performances! [more info on website]

Thanks for your support,

The 2019 TWSTM Team



at

親愛的屬靈家人們平安：

我們很高興今年夏天能再次去到台灣，繼續上帝十年前開始的工作！想想我們早期的VBS事工，以及它如何從一所學校三個班級開始，發展並演變成今天從苑裡(苗栗)直到水林(雲林)超過20所學校的英語品格營，這真是神奇的能力與作為。無論您是多年來一直支持我們，還是第一次聽到，我們希望您今年夏天都能與我們合作，我們將繼續在台灣宣揚神的福音！

什麼是台灣西海岸使命？

在暑假期間，美國來的同工與台灣當地的同工一起服事，以教“無條件的愛”為主題的英語和品格營來分享福音。此外，我們還有全年的社區中心，與當地教會合作，作為一個平台，繼續與社區接觸，並與學生及其家人建立以基督為中心的友誼。我們的願景是，從西海岸開始，看到一代代年輕人在心中聽到並接受福音，讓台灣教會體驗青春有活力的復興。

為何選擇西海岸？

西海岸地區是台灣大部分未聽聞和未接觸福音人群（UUPG）的所在地，也是一年一度的媽祖朝聖之地。隨著我們營地的逐漸擴大，很明顯，上帝一直帶領我們沿著這條屬靈黑暗的地區向前進，呼籲我們幫助鋪平道路，讓當地教會進入社區中並為這些社區建立屬靈的“燈塔”。

我能幫什麼？

禱告：帖撒羅尼迦前書5：16-18“常常喜樂，不住禱告，凡事謝恩”，我們懇求你的代禱！請關注我們 www.shine4taiwan.org 並訂閱我們的通訊以便隨時可獲得我們的最新信息。我們正在進行一場屬靈爭戰，如果沒有身後代禱勇士的支持，我們就無法順利達成目標！

支持：雖然我們已經設法將生活成本降到最低，但是旅行費用仍然是我們許多團隊成員的負擔。此外，我們希望為我們的學生提供最好的材料和資源，所有這些都需要費用！感謝神為我們開路，今年我們會去21所國中及惠明盲校，神的帶領總是超過我們所求所想，請您仔細禱告後，為我們的宣教奉獻，謝謝您的支持!!

您可以通過我們的gofundme活動捐贈：
[taiwan-missions-2019](https://www.gofundme.com/c/taiwan-missions-2019)或通過支票支付給FECSGV
(備忘錄：LMF-Taiwan Mission)。另外，您可以在6月22日的夜市FUNdraiser為我們提供美食，遊戲和表演之夜！[更多訊息請瀏覽我們的網站：
www.shine4taiwan.org]

謝謝您的支持，

台灣短宣團隊敬上

